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Verslag raadscommissie Ad Hoc van 10 maart 2022 

Aanwezige effectieve leden: Tine Vanneste, Gabriëla Langmans (voorzitter), Carla Demaertelaere, David 
Haelterman; Mia Vandervelde;  
Aanwezige plaatsvervangende leden: Wim Vangoidsenhoven;Hendrik Trappeniers 
Aanwezige leden met raadgevende stem: / 
Aanwezigen in het kader van het dossier: Stef Ryckmans (schepen); Peter Van den Brande (Afdelingshoofd 
Grondgebiedszaken) en Emmy Crabbé (Dienst Infrastructuur) 
Aanwezige externe personen: Benny Theyssens en Yelena Theyssens van Studiebureau Quadrant 
 
Vergadering in raadszaal Administratief Centrum. 
Start vergadering 20u00, Voorzitter Gabriëla Langmans heet iedereen welkom en geeft vervolgens het woord 
aan Benny Theyssens van studiebureau Quadrant. 
. 

Agendapunt : Riolerings-, wegenis- en fietspaddossier Hulstbergstraat  

Aan de hand van een PPT presentatie (zie PPT presentatie in bijlage) geeft Dhr. Benny Theyssens toelichting 

bij de rioleringsplannen en de wegenisplannen. 

 

De samenwerking met buurgemeente Bertem wordt kort toegelicht. 

De huidige knelpunten worden aangehaald en het doel van de werken wordt besproken. 

Los van dit project worden mogelijke maatregelen voor het opvangen en laten infiltreren van 

regenwater,komende van de omliggende velden, toegelicht.  Deze werken zijn niet inbegrepen in dit project en 

zullen in een 2de fase verder uitgewerkt worden. Het gaat over het verbreden van de baangracht en het 

voorzien van een natuurlijke infiltratiezone. 

 

Na de presentatie van Dhr. Benny Theyssens is er ruimte voor vragen vanwege de leden van de 

raadscommissie.  

 

We hebben deze vragen hieronder opgelijst, samen met het geformuleerde antwoord vanwege de sprekers : 

 

Dhr. Wim Vangoidsenhoven : vraag aangaande de nieuwe openbare verlichting die zal gedoofd worden tijdens 

de week tussen 21u en 6u en tijdens het weekend tussen 23u en 6u. Zal dit ook het geval zijn voor de 

verlichting op de kruispunten? Ondanks de verkeersremmende maatregelen blijven dit toch gevaarlijke punten. 

Dit dient nog verder besproken te worden met Fluvius. Het is inderdaad noodzakelijk te bekijken waar er ’s 

nachts continu verlicht dient te worden. Agentschap Natuur en Bos vraagt om geen dynamische verlichting te 

gebruiken, wegens nog slechter voor de aanwezige fauna. (o.a. vleermuizen)  

 

Dhr. Wim Vangoidsenhoven: vraag aangaande de mini-rotonde ter hoogte van het kruispunt met de Heerbaan. 

Is er geen risico dat de rijweg zal stuk gereden worden door zwaar verkeer?  

Er werd gekozen om de minirotonde aan te leggen in een heel duurzaam materiaal, namelijk monoliet beton 

met wapening. Dit is bestand tegen intensief gebruik door zwaar verkeer. 

 

Dhr. Hendrik Trappeniers: vraag aangaande de beplantingen.  Worden er bomen en andere planten voorzien 

die interessant zijn voor bijen en andere nectarzoekende insecten? 

Ja, de bomen zijn eik (Quercus petraea), gele kornoelje (Cornus mas) en linde (Tilia platyphillos). De haag is 

een gemengde haag bestaande uit veldesdoorn (Acer campestre) en haagbeuk (Carpinus betulus). Er wordt 

ook een kruidachtige vegetatie voorzien, bestaande uit een mengeling van bloeiende vaste planten. 
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Mevr. Mia Vandervelde: vraag aangaande de voetgangers.  Waar moeten de voetgangers zich in de 

Hulstbergstraat verplaatsen?  Waarom zijn er geen aparte voetpaden? 

De voetgangers dienen zich mee op het fietspad te verplaatsen. Er zal aan de hand van verkeersborden en 

wegmarkeringen aangeduid worden dat het fietspad gemengd is. Op het kruispunt met de Klein Vilvoordestraat 

wordt een aparte oversteekplaats voorzien.  

Als er gekozen zou worden voor een apart voetpad, dan moet dit volgens de geldende normen aangelegd 

worden, wat wil zeggen dat dit minimum 1m50 breed moet zijn.  Deze extra ruimte is niet beschikbaar binnen 

de huidige rooilijnbreedte van 12m en dus zouden er grondinnames noodzakelijk zijn om dit te kunnen 

realiseren.  Grondinnames zouden het project heel duur maken in vergelijking met het aantal voetgangers die 

de Hulstbergstraat gebruiken. Bovendien wordt er vanuit de hogere overheden opgelegd om waar mogelijk te 

ontharden.  Een extra voetpad betekent nog extra verharding. 

 

Dhr. Wim Vangoidsenhoven: vraag aangaande de organisatie van de werken. Zal de Hulstbergstraat volledig of 

gedeeltelijk afgesloten worden? 

Dit is nog niet bepaald.  Dit dient nog besproken te worden met de aannemer (na gunning opdracht) en met 

buurgemeente Bertem. 

 

 

Vervolgens bedankt de voorzitter alle aanwezigen voor hun positieve inbreng en sluit zij de vergadering. 

 


